

HKCAS Accredited Certification Services for ISO 9001:2015 and ISO 14001:2015 Now Offered by HKQAA

(7 October, 2015) The Hong Kong Quality Assurance Agency (HKQAA) is pleased to be the **FIRST** certification body to provide HKCAS accredited certification services for ISO 9001:2015 and ISO 14001:2015.

HKQAA obtained the necessary accreditations on 6 October, 2015 from the Hong Kong Accreditation Service (HKAS) through the Hong Kong Certification Body Accreditation Scheme (HKCAS). This makes us one of the first organisations in the region to be accredited to provide certification services for the new versions of these standards.

In order to ensure that certified organisations can smoothly convert to the new versions, HKQAA also provides a series of support services, including training, seminars and gap assessments, to support the conversion exercise. For further details, please contact us at:

E-mail: hkqaa.mkt@hkqaa.org

Tel: Hong Kong - (852) 2202 9111

Shanghai - (86 21) 6876 9911

Macau - (853) 6238 8759

Guangzhou - (86 20) 8383 3777

本局率先提供香港認可處認可之 ISO 9001:2015 和 ISO 14001:2015 認證服務

(2015年10月7日) 香港品質保證局欣然宣布，成為首間可以發出香港認可處認可之 ISO 9001:2015 和 ISO 14001:2015 證書的認證組織。

本局於 2015 年 10 月 6 日透過香港認可處香港認證機構認可計劃 (HKCAS)，正式取得此認可資格，並率先在區內為這兩個新版標準，提供獲認可的認證服務。

為了讓獲認證機構能順利過渡至新標準，本局亦提供相關的培訓課程、研討會和差距評審等一系列支援服務。欲知更多詳情，請聯絡我們：

電郵： hkqaa.mkt@hkqaa.org

電話： 香港 - (852) 2202 9111

上海 - (86 21) 6876 9911

澳門 - (853) 6238 8759

廣州 - (86 20) 8383 3777